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Inderes Oyj:n osakkeenomistajien nimitys- ja palkitsemistoimikunnan yhteisöjäseneksi vuonna 2023 

ehdolle asettuneet Inderesin yhteisön jäsenet 

Osakkeenomistajien nimitys- ja palkitsemistoimikunta ehdottaa, että yhtiökokous äänestäisi ääni per 

osakkeenomistaja -periaatteella Inderes Oyj:n nimitys- ja palkitsemistoimikunnan yhteisöjäsenen valinnasta 

toimikaudelle, joka kestäisi toimikunnan seuraavan yhteisöjäsenen valintaan saakka vuonna 2024. 

Ehdolle asettuneet Inderesin yhteisön jäsenet (suluissa ehdokkaan nimimerkki Inderes-sijoittajafoorumilla):  

Ehdokas 1: Matti Ranta (Mauri) 

Kerro lyhyesti itsestäsi ja työkokemuksesta. 36-vuotias intohimoinen sijoittaja ja Inderes-yhteisön aktiivi. 

Valtionavustuksia koordinoiva opettajataustainen virkamies. 

Miksi uskot sopivasi toimikuntaan? Aktiivisena sijoituskeskustelijana tuon yhteisön näkemykset 

toimikuntaan. Tavoitteena hälventää toimikunta-/hallitustyön mystiikkaa yhteisössä. 

Mihin suuntaan Inderesin hallitusta pitäisi kehittää? Hallituksen tulee olla Inderesin näköinen; 

omistautunut, rohkea, dynaaminen. Avoimuudessa edelläkävijä ja esimerkki muille yhtiöille.  

 

Ehdokas 2: Antti Rinta-Säntti (anttirs) 

Kerro lyhyesti itsestäsi ja työkokemuksesta. 36-vuotias kolmen lapsen isä. Töitä ilmavoimissa vuodesta 

2007. Oppia saatu Ilmasotakoululla sekä NATO-Schoolilla johtamista. Sijoittanut vuodesta -99. 

Miksi uskot sopivasi toimikuntaan? Olen kiinnostunut hallitustyöskentelystä yleisesti, minkä vuoksi 

hyväksytty hallituksen jäsen -koulutuksen kävinkin. Qualitas potentia nostra. 

Mihin suuntaan Inderesin hallitusta pitäisi kehittää? Seuraavan puheenjohtajan kasvatus tulisi laittaa 

alulle. Pyritään riittävään diversiteettiin laajan näkemyksen saamiseksi päätöksenteon pohjaksi. 

 

Ehdokas 3: Johannes Sippola (Johannes_Sippola) 

Kerro lyhyesti itsestäsi ja työkokemuksesta. 22-vuotias kolmannen vuoden lääketieteen opiskelija ja 

sijoitusyhtiö Medifilm Oy:n toimitusjohtaja. Olen moderoinut Inderesin Sijoitusfoorumia 8/2020 asti.  

Miksi uskot sopivasi toimikuntaan? Olen pitkän linjan Inderesin yhteisön jäsen, jolla on intohimoa kehittää 

Inderesiä pitkäjänteisesti pitäen mielessä koko ajan yhteisön näkökulman. 

Mihin suuntaan Inderesin hallitusta pitäisi kehittää? Inderesin hallitukseen tarvitaan osaamista ulkomaille 

laajentumisesta, kun Suomessa menestynyttä konseptia viedään muihin Pohjoismaihin. 

 

Ehdokkaisiin ja heidän ajatuksiinsa voi tutustua laajemmin Inderesin Sijoitusfoorumilla 

(keskustelut.inderes.fi), jossa kaikki esitetyt ehdokkaat ovat aktiivisia. 

 


